
Vragen van de raad 
Gesteld op 8 december 2023 

Beantwoord op  

Partij GroenLinks 

Onderwerp Vervolgvragen jeugdadviesraad 

 

Met interesse hebben we de beantwoording gelezen van de vraag die D’66 stelde n.a.v. het 

besluit de subsidie aan Welzijn West Betuwe voor de begeleiding van de jongerenraad per 1 

juli 2024 stop te zetten. 

 

Wij willen graag nog een aantal aanvullende vragen stellen na het gesprek dat we met een 

aantal leden van de jongerenadviesraad hebben gehad op 28 november j.l. waarbij ons 

duidelijk werd dat de gang van zaken door de jongeren als zeer demotiverend wordt ervaren. 

 

Vraag 1 

Is er een evaluatiemoment geweest tussen de oprichting van de jongerenraad op 21 juli 2020 

en de genoemde datum 11 juli 2023 waarop de jongerenadviesraad werd gevraagd mee te 

willen denken over (een andere) invulling van jongerenparticipatie in de gemeente?  

Zo ja, wanneer was dat en is er toen twijfel uitgesproken over het functioneren van de 

jongerenadviesraad? 

Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2 

Wat heeft geleid tot de conclusie dat niet aan de verwachtingen is voldaan en waarom is dat 

signaal niet eerder aan de jongeren gegeven? 

Vraag 3 

Op wat voor manier is er rekening gehouden met de corona-jaren die van invloed geweest 

zijn op de verwachte resultaten? 

Vraag 4 

Op wat voor manier is er rekening gehouden met de corona-jaren die van invloed geweest 

zijn op de verwachte resultaten? 

Vraag 5 

Waarom wordt niet geïnvesteerd in een leerproces door de subsidie voor de begeleiding 

vanuit Welzijn West Betuwe te verlengen en de jongeren meer tijd en ruimte te geven om 

gemotiveerd mee te denken over een nieuwe vorm van participatie? 
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